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اشتراك النمسا في الحرب العالمية الثانية بجانب ألمانيا أن تتحمل مسئولياتها  ىترتب عم
من التبعات المفروضة عميها من الحمفاء، فقد خضعت كل الأراضي النمساوية لاحتلال قوات 

ولقد  بعة مناطق تحت الاحتلال العسكري.، وتم تقسيم النمسا إلي أر 5491الحمفاء في مايو 
 ، ولكن5491د معاهدة الصمح بين النمسا والدول الأربعة الكبرى في مايو بدأت المحادثات لعق

ه إلي كتمة لجرماني )ألمانيا والنمسا( لتضمالشعب انهضة  ىالسياسة الأمريكية كانت تعمل عم
 ، وكان الرد السوفيتي عمى الغرب هو عرقمة إبرام معاهدة الصمح مع النمسا. الدول الغربية

من السوفييت عن رغبتهم في  توقيع معاهدة الصمح النمساوية أع 5411وفي مطمع عام 
بأنه ناتج عن إعادة تسميح ألمانيا الغربية،  وا ذلكدون الربط بينها وبين المسألة الألمانية، وقد برر 

ولذلك يرغب السوفيت تجنيب النمسا تمك التصرفات. وبالفعل وقَّع وزراء خارجية الولايات المتحدة 
وزير خارجية النمسا معاهدة ة وفرنسا والاتحاد السوفيتي ومفوضيهم الساميين و والمممكة المتحد

وهكذا استعادت النمسا حريتها واستقلالها بتوقيع معاهدة . 5411مايو  51، وذلك في صمحال
استقلالها وجلاء القوات الأجنبية هو  ىثمن الذي دفعته النمسا لمحصول عمالصمح، وقد كان ال
 ميها كالتزام في المعاهدة.الحياد الذي فرض ع
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Summary 

Austria’s participation in the Second World War along with 

Germany ,caused it to endure imposed consequences by the Allies .In 

May 1945 Austria was occupied by the Allies and divided into four zones 

under the occupation . Negotiations for a peace agreement between 

Austria and the four major powers commenced in May 1946, but 

American policy sought the resurgence of the Germanic people (Germany 

and Austria) to include them in the Western bloc. The Soviets interrupted 

the progress of reconciliation treaty with Austria. 

In early 1955, the Soviets declared their wish to sign the Austrian 

reconciliation treaty without linking it to the German question. They 

justified it as a result of the rearmament of West Germany, and the 

Soviets therefore wanted to spare Austria these conducts. On May 15, 

1955 the foreign ministers of the United States, the United Kingdom, 

France and the Soviet Union, their High Commissioners and the Austrian 

Foreign Minister signed the Treaty of the State. By signing the 

Reconciliation Treaty, Austria restored its freedom and independence. 

The price Austria paid for its independence and the evacuation of foreign 

troops was the neutrality imposed upon it as a treaty obligation. 
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